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2021.gada 15.oktobrī                           Nr.10 

 

Sēde sasaukta plkst.11.00 

Sēdi atklāj plkst.11.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Sandra Kokoreviča – Dundagas pagasta pārvaldes kancelejas vadītāja 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti:    

Andis Astrātovs 

Gaidis Bērziņš 

Ieva Brūna  

Almants Kalniņš  

Kalvis Kalniņš (no plkst.11.02) 

Dainis Karols (no plkst.11.03) 

Eva Kārkliņa 

Juzefa Kļava (līdz plkst.12.38) 

Ilva Norenberga (no plkst.11.10) 

Aldis Pinkens (no plkst.11.02) 

Lauris Pīlēģis 

Sandra Pētersone 

Ainis Stūrmanis  

Gundars Sebris  

Oļegs Solovjovs 

Andis Āboliņš (līdz plkst.13.16) 

Edgars Zelderis 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti:   

Andra Grīvāne 

Māris Rozenbergs 



 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos 

Evita Veide – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece finanšu un administratīvajos 

jautājumos 

Solvita Zemīte – Talsu novada pašvaldības Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Plānošanas daļas vadītājs 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas 

daļas vadītāja 

Jolanta Apše – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vecākā lietvede 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Marika Laursone – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Kultūras 

daļas vadītāja 

Elvis Jansons – Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta daļas jurists 

 

Citi: 

Ligita Šnore – Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisijas priekšsēdētāja 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Rita Alkšbirze – Talsu Galvenās bibliotēkas vadītāja 

Uldis Putniņš – Talsu Tautas nama direktora vietnieks saimnieciskajos un tehniskajos 

jautājumos 

Līva Maķe – Talsu Tautas nama pasākumu producente 

 

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību. 

 

Ar 13 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, L.Pīlēģis, 

S.Pētersone, G.Sebris, J.Kļava, A.Āboliņš, E.Zelderis, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, ), pret nav, 

atturas nav, apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Kultūras nama ēkas pārbūve – Ventspils ielā 14, 

Sabilē, Talsu novadā”. 

2. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma 

grozījumu 1.0 redakcijas un Vides pārskata pilnveidošanu. 

3. Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā  SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 

vakcinācijas punkta ierīkošanai. 



4. Par grozījumiem Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā Nr.118. 

 

Plkst.11.02 tiešsaistei pievienojas K.Kalniņš un A.Pinkens. 

S.Pētersone informē, ka, ņemot vērā deputātu lūguma, starp otro un trešo jautājumu 

tiks izsludināts 30 minūšu pārtraukums.  

 

1. 

 Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Kultūras nama ēkas pārbūve – 

Ventspils ielā 14, Sabilē, Talsu novadā” 

S.Pētersone, A.Pinkens, E.Zelderis, J.Skujeniece, A.Kalniņš, G.Bērziņš, A.Stūrmanis, 

D.Karols, J.Kļava 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. Jautājums skatīts Tautsaimniecības komitejā. 

Ir nepieciešams pieņemt domes lēmumu par pilnvarojumu slēgt līgumu. 

Plkst.11.03 tiešsaistei pievienojas D.Karols. 

 

Viedokļi: 

A.Pinkens apstiprina jautājuma skatīšanu Tautsaimniecības komitejas sēdē ar 

sākotnēji piedāvāto lēmuma projekta variantu, kurā kā paraksttiesīgā persona tika nosaukta 

izpilddirektore, taču jautājuma diskusiju rezultātā tika lemts par redakciju –  par pilnvarojumu 

parakstīt līgumu domes priekšsēdētājai. 

Saimnieciska rakstura līgumi, neatkarīgi no summas, būtu parakstāmi izpilddirektoram 

un pašvaldības nolikumā esošie punkti neizslēdz iespēju to darīt. Atkarīgs no tā, kam dome šo 

tiesību grib dot.  

Izsaka priekšlikumu lēmuma projekta lemjošajā daļā mainīt paraksttiesīgo 

amatpersonu no “domes priekšsēdētājs” uz “izpilddirektors”. 

 E.Zelderis, runājot par pašu būvniecības procesu, jautā, vai projektēšanas uzdevumā 

tika paredzēti visi nepieciešamie pasākumi, vai būvniecības laikā neatklāsies papildu 

neparedzēti darbi, kā arī vai projektēšanas uzdevums ir kvalitatīvs. 

J.Skujeniece informē, ka projekts atbilst izvirzītajām prasībām, taču jārēķinās, ka 

realizējot projektu var parādīties papildus darbi, kurus plānojot nebija iespējams paredzēt. 

Būvprojekta ekspertīze ir pozitīva, kā arī nav pamata apšaubīt visu līdzšinējo projekta virzības 

procesu. 

 

Plkst.11.10 tiešsaistei pievienojas I.Norenberga. 

Diskusiju rezultātā deputātu domas dalās par sagatavoto lēmuma projektu, kā arī par nolikumā 

ietverto domes priekšsēdētāja un izpilddirektora kompetenču un atbildības tulkojumiem. Tiek 

rosināts izvērtēt pašvaldības nolikumā ietvertās normas par domes priekšsēdētāja un 

izpilddirektora līgumu slēgšanas tiesību kritērijiem un atbildības sadalījumu, sagatavojot 

grozījumus nolikumā. 

 

A.Stūrmanis izsaka priekšlikumu apstiprināt lēmuma projektu tādā redakcijā, kā tas 

iesniegts uz domes sēdi.  

Apkopojot izteiktos priekšlikumus, S.Pētersone aicina balsot par izteikto priekšlikumu 

par pilnvarojuma došanu izpilddirektorei. 

 



Ar 3 balsīm par (K.Kalniņš, A.Pinkens, I.Norenberga), pret nav, atturas 14 (A.Astrātovs, 

E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, D.Karols, L.Pīlēģis, S.Pētersone, G.Sebris, 

A.Stūrmanis, J.Kļava, A.Āboliņš, E.Zelderis, O.Solovjovs), priekšlikums netiek apstiprināts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, D.Karols, 

L.Pīlēģis, S.Pētersone, G.Sebris, A.Stūrmanis, J.Kļava, A.Āboliņš, O.Solovjovs, K.Kalniņš, 

A.Pinkens, I.Norenberga), pret - nav, atturas - 1 (E.Zelderis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.242 “Par tiesībām slēgt iepirkuma līgumu “Kultūras nama ēkas pārbūve 

– Ventspils ielā 14, Sabilē, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2. 

 Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozījumu 1.0 redakcijas un Vides pārskata pilnveidošanu 

S.Pētersone, L.Laicāns 

L.Laicāns ziņo par sagatavoto lēmuma projektu, ar kuru tiek paredzēts pilnveidot 

esošo Talsu novada Teritorijas plānojuma redakciju. Jautājums ir skatīts Tautsaimniecības 

komitejā un atbalstīts. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, D.Karols,  

L.Pīlēģis, S.Pētersone, G.Sebris, A.Stūrmanis, J.Kļava, K.Kalniņš, A.Āboliņš, E.Zelderis, 

A.Pinkens, I.Norenberga, O.Solovjovs ), pret nav, atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.243 “Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) 

teritorijas plānojuma grozījumu 1.0 redakcijas un Vides pārskata pilnveidošanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.25 tiek izsludināts sēdes pārtraukums līdz plkst.12.00. 

Plkst.12.00 atsākta sēde. 

 

Piedalās 13 deputāti: E.Kārkliņa, J.Kļava, A.Kalniņš, L.Pīlēģis, E.Zelderis, A.Pinkens, 

S.Pētersone, I.Brūna, A.Stūrmanis, D.Karols, O.Solovjovs, A.Astrātovs, A.Āboliņš. 

 

 

 

 

  



3. 

Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā  SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā 

slimnīca” vakcinācijas punkta ierīkošanai  

S.Pētersone, E.Zelderis, A.Stūrmanis, A.Pinkens, E.Jansons, D.Karols, I.Krēķe, 

L.Pīlēģis, A.Astrātovs, I.Norenberga, E.Kārkliņa, G.Sebris, G.Bērziņš, A.Kalniņš 

 

S.Pētersone informē, ka šodien notikušajā vadības sanāksmē vienojušies par otru 

papildu variantu telpu piedāvājumam, kas varētu būt pašvaldības administratīvās ēkas Lielā 

zāle. Ja deputāti gatavi to apspriest, tad tiktu piedāvāts grozīts lēmuma projekts ar diviem 

telpu piedāvājuma variantiem. 

Deputāti piekrīt diskusijai par diviem telpu piedāvājumiem. 

Plkst.12.03 tiešsaistei pievienojas G.Bērziņš, I.Norenberga, G.Sebris, K.Kalniņš. 

 

S.Pētersone aicina ziņotāju ziņot par grozīto lēmuma projektu. 

E.Jansons ziņo par sagatavoto lēmuma projektu par telpu nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” vakcinācijas centra izveidei, informējot, 

ka lēmuma projekta lemjošās daļas 1.punktā veikts papildinājums par pašvaldības 

administratīvās ēkas Lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā vakcinācijas centra 

izveidei, kā arī tas papildināts ar 2.punktu, kas nosaka SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā 

slimnīca” informēt pašvaldību par veikto piemērotākās telpas izvēli.  

 

D.Karols rosina mainīt izskatāmā jautājuma nosaukumu, izslēdzot no tā konkrētās 

telpas nosaukumu.  

 

Diskusijas laikā tika izteikti jautājumi:  

1) vai slimnīca ir informēta par diviem telpu variantiem;  

2) kādēļ tieši šīs telpas, vai ir bijuši arī citi varianti;  

3) kādi ir telpu atbilstības kritēriji vakcinācijas punkta izveidei;  

4) kura amatpersonas slēdz līgumu;  

5) vai ir pārrunāts ar iesaistītajām iestādēm par darba organizāciju vakcinācijas centra 

izveides gadījumā;  

6) vai ir pārdomāta iespējamā iedzīvotāju reakcija uz vakcinācijas centra izveidi vienā 

vai otrā vietā; 

 7) cik ļoti tas ietekmēs iesaistīto iestāžu darbu, pasākumu norisi;  

8) vai pēc šāda lēmuma pieņemšanas, domei būs jāatgriežas pie jautājuma lemšanas 

jau par konkrētu telpu (kad slimnīca būs izvēlējusies);  

9) vai telpas tiks noslogotas arī brīvdienās u.c. 

 

Tiek skaidrots, ka telpu meklēšanas process aizsācies ar Vakcinācijas centra izrādīto 

interesi par vakcinācijas vietas izveidi Talsos. Tika izvērtētas vairākas iespējas par telpām, 

kurās ir zāle, kā piemēram kinoteātris, bet, par tādām, kas atbilstu prasībām vakcinācijas 

punkta izveidei, izvirzītas abas piedāvātās.  

 

Deputātu viedokļi par abām piedāvātajām telpām dalās, vienai daļai atbalstot 

sākotnējo telpu izvēli Radošajā sētā, ar atsevišķi ierīkoto ventilācijas sistēmu, citiem kā 

piemērotāko saskatot administratīvās ēkas Lielās zāles izmantošanu ar plašākām 



uzgaidāmajām telpām un atsevišķu ieeju un izeju. Tiek ņemts vērā, ka ir izsludināta ārkārtas 

situācija un pašvaldībai ir jārod atbalsta veidi situācijas uzlabošanai. 

 

Viedokļi un ierosinājumi 

E.Zelderis ierosina lēmuma projekta lemjošajā daļā svītrot 2.punktu, piedāvāt abas 

telpas. 

A.Stūrmanis ierosina balsot par administratīvās ēkas zāles nodošanu punkta izveidei, 

ja, balsojot par abiem variantiem, būs atkārtoti jāatgriežas pie jautājuma izskatīšanas. 

A.Astrātovs uzskata par piemērotāko Radošo zāli. 

E.Kārkliņa atbalsta administratīvās ēkas zāli. 

D.Karols atbalsta sākotnēji iesniegto lēmuma projektu ar vienu piedāvājumu, taču, ja 

nav nepieciešams atkārtoti atgriezties pie jautājuma izskatīšanas, tad atbalsta grozīto lēmuma 

projektu ar diviem variantiem. 

A.Pinkens piekrīt 2.punkta izslēgšanai 

G.Bērziņš aicina uz atbildīgu un ātru rīcību, piekrīt 2.punkta svītrošanai, kā arī aicina 

prioritāri izvēlēties pašvaldības ēkas Lielo zāli. 

G.Sebris ierosina lemt par abu telpu piedāvājumu, pretējā gadījumā, balsojot par katru 

atsevišķi, iespējams, pie lēmuma var netikt. 

J.Kļava atstāj tiešsaisti plkst.12.38. 

 

S.Pētersone apkopo izteiktos priekšlikumus un pārvaicā, vai priekšlikumus izteikušie 

deputāti patur savus priekšlikumus spēkā. 

 

A.Stūrmanis, A.Astrātovs atsauc savus priekšlikumus. 

E.Kārkliņa atsauc savu priekšlikumu, atbalstot G.Bērziņa aicinājumu prioritāri 

izvēlēties pašvaldības lielo zāli. 

E.Jansons sniedz skaidrojumu, ka, izslēdzot 2.punktu, nekādas sekas neiestājas, jo tas 

ir tikai organizatoriskas dabas.  

Ja lēmums tiek pieņemts par abu izvēlēto vietu piedāvāšanu, pie jautājuma atkārtotas 

izskatīšanas nebūs jāatgriežas, neatkarīgi no tā, kuru vietu vakcinācijas punktam izvēlēsies 

slimnīca. Tā būs vadītāja kompetence par pārrunu veikšanu un līguma slēgšanu. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu izslēgt no lemjošās daļas 2.punktu. 

 

Ar 15 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, D.Karols,  L.Pīlēģis, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Stūrmanis, K.Kalniņš, A.Āboliņš, E.Zelderis, A.Pinkens, 

I.Norenberga, O.Solovjovs ), pret nav, atturas – 1 (A.Kalniņš), NOLEMJ izslēgt no lēmuma 

projekta lemjošās daļas 2.punktu. 

 

E.Jansons pauž saprasto, ka tika ierosināts lemjošās daļas 1.punktā mainīt 

formulējumu, kas liecinātu par vēlmi nodot lietošanā abas telpas, no kurām slimnīca varēs 

izvēlēties, no “vai” uz “un”. 

 

S.Pētersone aicina balsot par ierosinātajām izmaiņām. 

 

Ar 11 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, D.Karols,  L.Pīlēģis, 

S.Pētersone, G.Sebris, K.Kalniņš, A.Āboliņš, E.Zelderis), pret – 1 (A.Kalniņš), atturas – 4 



(A.Pinkens, I.Norenberga, O.Solovjovs, A.Stūrmanis), NOLEMJ aizstāt lemjošās daļas 

1.punktā vārdu “vai” ar “un”. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu ar grozījumiem. 

 

Ar 14 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, D.Karols,  L.Pīlēģis, 

S.Pētersone, G.Sebris, K.Kalniņš, A.Āboliņš, E.Zelderis, A.Pinkens, O.Solovjovs, 

A.Kalniņš), pret - nav, atturas – 2 (I.Norenberga, A.Stūrmanis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.244 “Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā  SIA “Ziemeļkurzemes 

reģionālā slimnīca” vakcinācijas punkta ierīkošanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā Nr.118 

S.Pētersone, E.Veide, A.Stūrmanis 

E.Veide ziņo par sagatavoto lēmuma projektu par nepieciešamību papildināt Centrālās 

administrācijas Finanšu un grāmatvedības nodaļas amata vienības ar jaunu amatu – galvenā 

grāmatveža vietnieks, kas saistīts ar domes pieņemto lēmumu par pašvaldības pāreju uz citu 

grāmatvedības uzskaites programmu. Pārejas periodā būs liela papildu darba noslodze, līdz ar 

ko nepieciešams izveidot jaunu amata vietu. 

Tiek atbildēts arī uz jautājumu par ietekmi uz budžetu. 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Plkst.13.16 A.Āboliņš pārtrauc dalību sēdē. 

 

Ar 15 balsīm par (A.Astrātovs, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, I.Brūna, D.Karols,  L.Pīlēģis, 

S.Pētersone, G.Sebris, K.Kalniņš, E.Zelderis, A.Pinkens, O.Solovjovs, A.Kalniņš, 

I.Norenberga, A.Stūrmanis), pret - nav, atturas – nav. 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.245 “Par grozījumiem Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā 

Nr.118”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Sēde slēgta plkst. 13.20 

 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts)   S.Pētersone 

Parakstīts  21.10.2021. 

 

Protokolētāja          

Parakstīts  21.10.2021.                                    (paraksts)                         S.Kokoreviča 

 

 


